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Vragen van het lid Dibi (GroenLinks) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over de vraag wie de handhaving van de wietpas voor zijn rekening neemt 
(ingezonden 20 april 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Handhaving wietpas Limburg nog onduidelijk»?1 Zo ja, 
klopt dit bericht? 

Vraag 2
Waarom bestaat anderhalve week voor de invoering van de wietpas nog 
onduidelijkheid over de verantwoordelijkheid voor de handhaving daarvan? 
Welke afspraken heeft u gemaakt met de gemeenten, het Openbaar Ministe-
rie, politie en ondernemers over de handhaving van de wietpas? Bent u 
bereid deze afspraken naar de Tweede Kamer toe te zenden? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Wanneer verschijnt het advies van het College bescherming persoonsgege-
vens over de privacyaspecten van de wietpas? 

Vraag 4
Bent u bereid invoering van de wereldvreemde wietpas op zijn minst uit te 
stellen tot er duidelijkheid bestaat over de handhaving en privacyaspecten? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor de invoering van de wietpas 
die gepland staat voor 1 mei 2012? Zo nee, waarom niet?

1 www.nu.nl, 19 april 2012.
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